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Abstract (en)
The connector comprises a prismatic body inside which there is a series of cavities or cells. Each cavity includes provision for the retention
of individual terminals. The connector includes small side bases with divisions extending between them. These divisions define the cells, with
protuberances (15) arranged within each cell at a certain distance. Also within each cell there is a pair of fins directed inwards, defining the space
within which a terminal is received. Additional projecting tongues (16) are formed on the outside of the prismatic body (10) in order to retain the
assembly within its support.

Abstract (fr)
La pertinence des perfectionnements préconisés repose essentiellement sur le fait que ce type de connecteur est inséré sur la terminale connectée
à l'extrémité du connecteur, non représenté sur les figures, à l'intérieur des cellules (20), de façon latérale, cette terminale demeurant en premier lieu
retenue par la protubérance (15), cependant que la partie du conducteur qui émerge de cette terminale passe entre les ailettes (18) et, à partir de
cet instant, ne peut plus sortir des cellules (20), les ailettes (18) ne le permettant pas. <IMAGE>
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